
En la sessió ordinària celebrada el 2  0   de   gener   de 202  1   es van prendre els següents acords:

1. La secretària va informar sobre la  gestió econòmica de l’any 2020 en quant als següents
aspectes:
• balanç econòmic any 2020 (incloent menjador que va ser negatiu per tots els ingressos

que ens falta que Conselleria ens pague);
• memòria econòmica del banc de llibres;
• pressupost per a l’any 2021.

Tota la documentació va ser aprovada.

2. La  Cap  d’Estudis  va  revisar  els  resultats  acadèmics  de  la  1ª  avaluació amb  gràfiques
comparatives del 19-20 i del 20-21 amb resultats similars malgrat la situació sanitària un
70’87% de l’alumnat amb tot aprovat.
En educació infantil de 2 i 3 anys el procés d’incorporació de l’alumnat ha tingut una bona
adaptació primant-se l’educació emocional ja que les famílies no han pogut participar.
En  els  grups  de  convivència  estable  d’infantil,  1er  i  2n  primària  el  criteri  d’agrupació
COVID de menjador-no menjador ha influït en la diversitat de les aules.
En tots els grups d’infantil i primària s’han treballat els continguts que quedaren sense donar
en el 3r trimestre del curs passat degut a la suspensió de les classes presencials.
També es fa una valoració de la convivència que ha estat positiva ja que la nova organització
COVID en el temps d’esplai, en el menjador i activitats extraescolars, en les aules i en els
desplaçaments pel centre han propiciat un ambient sense conflictes greus així com un bon
compliment de les mesures d’higiene i seguretat per part de tot l’alumnat.

3. La Directora va informar del  procés de renovació de l’exercici del càrrec de director-a de
centres docents segons Resolució 16-novembre-20 en el qual participa com a candidata.
El dijous 21 de gener es realitzarà el Claustre extraordinari (on line) i el divendres 22 de
gener es realitzarà el Consell Extraodinàri (on line).
En  aquestes  sessions  la  directora  presentarà  l’autoavaluació  de  la  funció  directiva  del
període de 4 anys que finalitza aquest curs i l’actualització del projecte per al nou període
que començaria el curs proper 21-22. A continuació els membres dels dos òrgans emetran la
seua valoració.
També la inspecció ha de fer la seua avaluació per a la qual visitarà el centre per a mantindre
entrevistes amb personal docent, no docent i famílies del Consell Escolar.

4. En informació variada:
• la Conselleria va comunicar en desembre que arribaran al centre  5 purificadors d’aire

amb filtre HEPA 3;
• hi ha canvi d’inspecció a partir de l’1 de febrer, la inspectora actual M.ª Carmen Ortí va

passar a acomiadar-se el  19 de gener i agraïr el treball realitzat per tota la comunitat
educativa;

• la revisió del PAM cal fer-la fins al 27 de febrer en la  plataforma OVICE;
• el coordinador TIC informa del nou projecte digital colaboratiu (PDC) de Conselleria;
• l’Ajuntament ha enviat un dispositiu antiofegament per a escoleta i centres de primària.

ACORDS CONSELL ESCOLAR 20/01/21


